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Vært historik 
Dato 17/8 21/9 8/11 14/12 27/1 8/3 28/4 31/5 15/8 25/10 5/12 6/2     

Vært Kell ? Thom
as 

Thomas Agne
te 

Thomas Jeanette Sil Sil Sil Kim Jeanette     

 
  
 

Dagsorden og referat Dato: 6. februar 2023 Tid: kl. 1915 Sted: Jeanette 

Emne: Bestyrelsesmøde OK PAN Mødedeltagere: Jeanette, Kent, Kell, Kim, Thomas, Jacob, Sofie, Tobias 
  
Afbud:      Ingen                                                   Referent: Jacob Næste møde:  

 
 Emne Formål med punktet 

(hvad skal vi udrette?) 
Proces 

(hvordan behandler vi emnet) 
Varig
hed 

Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 
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 Siden sidst Sekretær 
! Sofie stopper 
! Jacob Beuchert starter 

 
Rekruttering – lørdagscup 

• Næste projekt? 

 
Vinterlang – opfølgning 
 
1/2 division op/ned – 15. okt. 
 
DM Sprint – opdatering 
 
Ungdom/Elite/bredde – kort opdatering 

I. pkt. - Thomas 
 
 
 
I. pkt. Jeanette og Thomas 
 
 
D. pkt. Thomas 
 
D. Pkt. Thomas 
 
I. pkt. Thomas 
 
 
I pkt. Jeanette/Tobias 

30 min Sekretær:  
Tak, Sofie. Velkommen til Jacob. 
 
Rekruttering: 
Godt fremmøde af nye  til 
lørdagscup efter 
rekrutteringsindsats med flyers 
m.m. 
Evt. ny online rekrutering sammen 
med Iben snart. Thomas tager en 
snak med Iben. 
Thomas og Camilla ser også på 
andre rekrutteringsmuligheder.   
 
Klubben har 7 find-vej-i projekter, 
hvoraf de 6 er opdateret (kort og 
poster) i 2023. 2-ugersløbene på 
faste poster fortsætter således i 
god kvalitet også udenfor 
Marselisborg og Risskov her i 
foråret. Vi håber at også Århus 
1900’s projekt i Hasle Bakker 
kommer med i puljen senere på 
foråret.  
 
Vinterlang: 
Klubmesterskab/vinterlang 
kombinationen havde ca. 150 
deltagere.  Kombnationen var et 
fint alternativ nu hvor der ikke var 
stor nok interesse for at afholde 
særskilt klubmesterskab/fest.  
Klubmesterskab skal fremover 
planlægges i bedre tid. Dato skal 
gerne være kendt 6 mdr. før 
afholdelse.   
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     Stævner 2023:  
Det forventes at 15/10 bliver i 
Fløjstrup. Men der skal findes en 
stævneleder og banelægger snart.  
Evt. en fra eliten kombineret med 
Sofie som suppleant? Thomas 
spørger. Der skal ikke være et 
åbent løb lørdag 14/10.  
 
Kristi Himmelfarts løb bliver i 2023 
kun en enkelt dag og evt. blot fra 
klubhus pga. travlhed med DM 
sprint stævnet kun 2 uger seere.  
 
DM sprint planlægning går fint.  
 
Nyt fra ungdom og Jeanette: 
Godt kørende med trænere.  
Plads til flere deltagere på 
børne/mini hold om vinteren. 
Der mangler deltagere i 
ungdomsudvalget pt.   
Det forsøges at inddrage flere 
forældre til planlægning af ture 
m.m. Ved næste fællesspisning er 
der forældremøde. 
  
 
Nyt fra elite/bredde fra Tobias:  
Godt fremmøde om tirsdagen og til 
vintercup, men meget få møder op 
om torsdagen.  Evt. flyttes 
ungdoms onsdagstræningen til 
torsdag, i et forsøg på at få flere 
deltagere til at møde op. 
Det går fint med Night trail, men 
der ønskes flere deltagere.  
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Økonomi 
! Der er udsigt til underskud 23 – 

hvad skal der ske? 

! Kontantbeholdning 

! Fondsansøgninger – udstyr, 
korttegning, andet. 

 
Planlægning af GF 
 

• Indkaldelse  
• Beretning (modtaget Elite, Hus) 
• BM sammensætning Jeanette, 

Tobias og Sofie er på valg.  
• Budget 2023 
• Regnskab 2022 
• PAN præstation 

 
Fokus 2023 – er der noget specifikt vi 
allerede nu skal arbejde henimod? 

 
D. pkt. - alle 
 
 
 
 
 
 
 
D. pkt. - alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
D. pkt. – alle 

30 min 
 
 
 
 
 
 
 
15 min 

Økonomi: 
Indtægterne er mindre end 
budgetteret.  Udgifterne og 
aktivitetsniveauet er samtidig øget. 
Der tales om forskellige 
løsningsforslag.  
 
Kim, Thomas og Jacob ser på 
økonomi-forbedrende 
løsningsforslag der kan 
præsenteres næste 
bestyrelsesmøde og endeligt på 
GF. 
 
GF: Forberedelsen går 
planmæssigt. . 

 


